
 

Protokół Nr 66/2021 
 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Wiejskiej Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
odbytego w dniu  14.06.2021 r. w Trzeciewnicy pod przewodnictwem Haliny Mnichowskiej. 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 17.00, zakończono o godz. 18.40. 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Halina Mnichowska 

2. Ewa Hoppe 

3. Sławomir Krainski  

4. Mieczyława Palicka 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. -  

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Sławomir Napierała Burmistrz Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

2. Tomasz Angielczyk Skarbnik Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

3. Michał Dubkowski Dyrektor Nakielskiego Ośrodka Kultury 

4. Lech Barcz Dyrektor Wydziału Inwestycji 

5. Sołtysi z terenu Gminy Nakło nad Notecią 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Halina Mnichowska i stwierdziła 

quorum. 

 

Omawiane tematy posiedzenia: 

W trakcie posiedzenia omówiono sytuację ze świetlicami na terenie Gminy Nakło nad Notecią. 

Burmistrz przedstawił sytuację prawno-ekonomiczną świetlic wiejskich w kontekście źródeł 

finansowania świetlic i ich rozliczania. 

1. Burmistrz Pan Sławomir Napierała omówił sprawę okresu trwałości w danych obiekcie  

oraz ujawnienie dochodu z wykorzystania świetlic. Przedstawiono sprawę przychodów  

z obiektów oraz ich przyrównanie do kosztów funkcjonowania obiektu i konsekwencje 



wynikające z przekroczenia tych kwot. Następnie przedstawiono poszczególne świetlice oraz 

ich okresy trwałości.  

2. Następnie Dyrektor NOK Pan Michał Dubkowski omówił kwestię wprowadzenia wzoru 

nowych umów z tytułu wykorzystania świetlic przez osoby trzecie. Omówiono kwestię 

ręcznego wypisywania faktur oraz maksymalnego wykorzystania wykorzystanych środków 

przez sołectwa. Dodatkowo wspomniano o uregulowaniu kwestii opłacenia osób 

odpowiedzialnych za fizyczne utrzymanie i gospodarowanie świetlicami.  

3. Następnie Pani Sołtys Suchar Pani Barbara Strzelewicz omówiła kwestię przepływu informacji 

pomiędzy NOK a sołectwami np. w kontekście wywozu śmieci. Dodatkowo podniesiono 

kwestię przeglądu świetlic oraz kosztów związanych z tymi przeglądami. Pani sołtys odniosła 

się do korzystania ze świetlic w okresie wakacyjnym oraz organizacji zajęć przez NOK w tych 

świetlicach. Poprosiła Dyrektora NOK o pisemną informację dotyczącą stawek za wodę i 

ścieki. 

4. Dyrektor NOK Michał Dubkowski odniósł się do kwestii przeglądów świetlic. Dodatkowo 

Sołtys Minikowa odniósł się do kwestii kontaktu z NOK oraz kwestii wilgotności powietrza  

i uruchomienia osuszacza powietrza i kosztów prądu związanych z wykorzystaniem tych 

urządzeń.  

5. Sołtys Mirosław Paliwoda z Karnówka podniósł kwestię związane ze zróżnicowaniem stawek 

za korzystanie ze świetlic. 

6. Następnie Pani Wioletta Marchlewska sołtys Karnowa przedstawiła kwestię naprawy pieca 

w świetlicy, który uległ awarii i który od dłuższego czasu wymaga naprawy. 

7. Burmistrz Sławomir Napierała omówił kwestię odprowadzania odpadów segregowanych oraz 

szczegółowo omówił kwestię odpadów BIO.  

8. Dyrektor Lech Barcz omówił kwestię obowiązkowych przeglądów budowlanych w świetlicach 

wiejskich. Osoba dokonująca przeglądu mająca odpowiednie uprawnienia dokonuje 

przeglądu i sporządza protokół. Następnie zapisy protokołu zostają wpisane w książkę 

obiektu.  

9. Burmistrz Sławomir Napierała omówił kwestię organizacyjną związaną z przeglądami świetlic 

i wskazał Dyrektora NOK oraz Dyrektora Lecha Barcza, którzy będą obecni przy każdym 

przeglądzie świetlicy w obecności kontrolującego oraz opiekuna świetlicy.  

10. Dyrektor NOK Michał Dubkowski wspomniał o inwentaryzacjach na świetlicach. Poprosił, aby 

wyposażenie KGW został użyczony NOK-owi. Z przyczyn bezpieczeństwa dobrze by było 

uregulować tę kwestię.  

11. W kolejnym punkcie Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk omówił Fundusz Sołecki 
Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021.  
 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji:  

      



 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

      
 

Opinie wydane przez Komisję:  

      

 

Na tym protokół zakończono i podpisano, Nakło nad Notecią, dnia 14.06.2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji:  

     Halina Mnichowska 

 

Protokolant: 

     Sławomir Krainski 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

      

 

 


